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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan mely kórházakban ápolnak koronavírusos 
betegeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  „Miért  nem  szállítják  a  koronavírusos  betegeket  a  kiskunhalasi  járványkórházba?”  című,
K/12034.  számú  írásbeli  kérdésemre  adott  válaszában  azt  írta,  hogy  jelenleg  21  fekvőbeteg-
intézmény van kijelölve a COVID19-betegek kezelésére. Kérem, ezzel kapcsolatban válaszoljon a
követkző kérdésekre!

Mely 21 intézményről van szó?

Az egyes intézményekben hány beteget ápolnak, ők milyen állapotban vannak jelenleg, és az egyes
intézményekben hányan vesztették életüket?

Ha a kiskunhalasi járványkórház kijelölt intézmény, miért nem ápolnak ott egyetlen beteget sem?

Tisztelettel várom válaszát!


